
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 221
Forslag til lov om ændring af tobaksafgiftsloven. (Skærpede krav til og styrket kontrol med
handel og opbevaring af tobak).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 17
Vil ministeren redegøre for, om der i forbindelse med afgiftsstigninger på tobak siden
2000, har været lignende udfordringer, hvor loftet for stempelmærker har været overvejet
fjernet – og hvis ikke – hvorfor det så er tilfældet nu?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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